
Jaarverslag 2014 Plaatselijk Belang Raerd  (PB) 
 

De samenstelling van het Bestuur was in 2014 als volgt:   

 John Jacobs, voorzitter 

 Ben Klaassens, secretaris 

 Tom Hospes, penningmeester 

 Dennis Mous, algemeen lid (tot aan 18 september) 

 Minke Nicolai, algemeen lid 

 Rob Luijder, algemeen lid 

Het Bestuur heeft in 2014 zeven keer een bestuursvergadering belegd. Op een van de bijeenkomsten 

was de dorpen coördinator van de Gemeente aanwezig.  In de bijeenkomst van 18 september is op 

zijn verzoek afscheid genomen van Dennis Mous. Vanwege drukke andere werkzaamheden kon hij 

niet voldoende tijd vrijmaken om goed te kunnen blijven functioneren in het bestuur. 

Op 15 januari is er een bijeenkomst geweest met alle commissies die vallen onder de 

verantwoordelijkheid van PB en zijn er afspraken gemaakt.  

 Alle commissies hebben uitgesproken dat zij willen blijven functioneren onder PB waarbij PB 

(vooral de penningmeester) met alle commissies zal samenwerken om een gezond financieel 

beleid te voeren. 

Er zijn twee bijeenkomsten ‐12 maart en 1 december – geweest (Federatievergaderingen) van de 

dorpen die vallen onder de Lege Geaen. Daarbij waren ook aanwezig de dorps coördinatoren van de 

Gemeente Súdwest‐Fryslân. 

 Er is gesproken over het ontwikkelen van een gezamenlijke streekvisie. 

 Gezamenlijke voorstellen over een goede en blijvende ontsluiting met het openbaar vervoer. 

Raerd heeft aangegeven behoefte te hebben aan een busverbinding tussen het dorp en het 

station Grou‐Jirnsum. 

 Baggeren Aldfeart. 

 Het gezamenlijk aanschaffen en beheren van AED apparaten. 

 

In 2014 zijn vele onderwerpen de revue gepasseerd en zijn er waar nodig acties ondernomen. Per 

onderwerp een klein verslag: 

Financiën: 
Met het aantreden van de nieuwe penningmeester is er hard gewerkt om inzicht te verkrijgen in alle 

geldstromen en is “alles op een rijtje gezet”. Er was een achterstand in het innen van de contributie 

en er was onvoldoende overzicht wie wel en wie niet heeft betaald in 2013. Aan het einde van 2014 

heeft PB de zaken weer op orde gebracht. Er zijn ook nieuwe afspraken gemaakt met alle 

commissies. Alle commissies leveren eens per jaar een begroting in en een financiële verantwoording 

over het afgelopen jaar.  

De contributie wordt niet meer opgehaald bij de deur maar wordt digitaal verwerkt en geïnd. Het 

was een grote klus om alle (218) leden van PB te bereiken en in het systeem te brengen. Aan alle 



leden is gevraagd om hun emailadres om zo in de toekomst voor allerlei zaken de leden direct te 

kunnen bereiken. 

 Voor meer informatie zie het verslag van de penningmeester. 

 

Het Blikje: 

De gebruikers van het Blikje waren aanvankelijk te oud voor de doelgroep en bezochten ook niet 

altijd meer regulier deze plek. Tegelijkertijd was de indruk dat de bedoelde jeugd veel in het 

bushokje en op het schoolplein zijn vertier zocht. Op deze manier kwam het voortbestaan in gevaar. 

Het Blikje heeft m.b.v. PB een plan opgezet om de jongere jeugd naar het Blikje te brengen. En dat is 

gelukt. De huidige kern bestaat uit rond de 20 jongeren die zelf de organisatie voeren met nieuw 

opgestelde regels die worden bewaakt door de oudere groep. Er wordt geen sterke drank 

geschonken en de inkoop wordt nog altijd gedaan door de oudere groep. De financiële 

verantwoording is gebleven bij deze oudere groep. Met PB is een goed contact. Al met al een goede 

ontwikkeling met vertrouwen voor de toekomst. De nieuwe Gemeente is bezig met een nieuw beleid 

over deze jongerenketen en staat nu op het standpunt dat de zaken gedoogd worden zolang er geen 

klachten zijn. 

 

Gemeente: 

Met de nieuwe Gemeente is een goed contact. PB wordt beschouwd als aanspreekpunt, de ogen en 

oren, voor alles wat in het dorp gebeurd. Er is een vast contactpunt (dorp coördinator) die direct 

aanspreekbaar is voor PB. 

 Op aandrang van PB is er een gesprek geweest (en zijn er afspraken gemaakt voor een 

herplantplan) over de plotselinge en drastische manier van het snoeien van het openbaar 

groen.  

 Het hek van de kerk en de daar aanwezige groenvoorziening is mede door bemoeienis van PB 

door de Gemeente aangepakt. 

 Er komt een AED apparaat (een Automatische Externe Defibrillator – een apparaat dat via gesproken 

opdrachten helpt bij het reanimeren) centraal in het dorp waarvan de eerste aanschaf en de 

scholing voor de vrijwilligers wordt verzorgd en betaald door de Gemeente. 

 Er is en wordt actie ondernomen ter verbetering van verkeersonveilige situaties in het dorp. 

 Er kan contact gelegd worden met de wijkagent van de Gemeente. 

 Er zijn (op de aangedragen punten van PB) in het dorp hondenpoeptoiletten geplaatst. 

 De Gemeente geeft een bijdrage voor het plaatsen van bloembakken in het dorp. 

 Op verzoek van de Gemeente heeft PB geïnventariseerd hoe het staat met de positie van de 

ouderen en hun mogelijke afhankelijkheid van hulp. De Gemeente is nu zelf verantwoordelijk 

voor de WMO (de Wet Maatschappelijke Ondersteuning). Uitgangspunt is dat ouderen zo 

lang mogelijk thuis kunnen blijven wonen met gerichte hulp. 

 Het indelen in een cluster (vanaf 2016) met de Lege Geaen en Skarnegoutum om gezamenlijk 

te praten over het voorzieningenniveau. 

 

 



Wandelpaden: 

Ook in 2014 speelde dit dossier en het is nog niet afdoende afgehandeld ondanks de vele 

inspanningen en gesprekken met direct betrokkenen. PB blijft zich inzetten om dit onderwerp naar 

ieders tevredenheid op te lossen. 

 

Haven: 

De haven is in eigendom bij PB. De nieuwe Havencommissie (3 leden waaronder een bestuurslid van 

PB) heeft een reglement opgesteld en heeft het liggeld vastgesteld. Vanaf 1 april waren alle 

noodzakelijke organisatorische zaken afgerond. Van de ligplaatsen zijn 13 van de 17 bezet. Geinde 

havengelden worden voornamelijk gebruikt om te reserveren voor groot onderhoud. 

 

Projectgroep N354 Tsienzerbuorren ‐  Snitserdyk: 

De provincie is gestart met het opnieuw inrichten van de N 354. Doel is om deze weg veiliger te 

maken voor de dorpen en de direct aanliggende inwoners. PB is met een bestuurslid aanwezig in de 

projectgroep. Vanaf 2015 wordt gestart met de uitvoering. 

 

Werkgroep Glasvezel Snitserdyk: 

PB heeft van harte meegeholpen om het initiatief van de bewoners te ondersteunen om een 

glasvezelkabel te realiseren in het buitengebied. PB heeft in eerste instantie garant gestaan voor de 

investering en de subsidieaanvraag en heeft waar mogelijk haar hulp geboden. 

 

Verdere initiatieven in kort bestek: 

 Er is veelvuldig contact met de school en de speeltuincommissie over de aanwezige 

speeltoestellen. 

 De 4 mei viering is mede georganiseerd. 

 De Kerstboom is geplaatst en ingericht. 

 Bij de woningbouwvereniging Elkien is aangegeven wat ons standpunt is (afbreken van de 

bestaande situatie) m.b.t. de situatie rondom het Selanshûs.  

 Met ingang van het laatste jaar van de dorpsvisie in 2015 maakt PB een begin met een 

evaluatie van de gestelde doelen. 

 Er is een kennismakingsbijeenkomst met Doarpswurk geweest die heeft aangeboden om 

ondersteuning te bieden waar dat gewenst is. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


